
1

ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 08/04/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Η επίσπορη καλλιέργεια ηλίανθου μπορεί να λύσει το πρόβλημα με
το ηλιέλαιο»

Κύριε Υπουργέ,

Έμπειροι παραγωγοί τονίζουν ότι οι αγρότες μπορούν να καλύψουν το κενό στις
εισαγωγές ηλιέλαιου, λόγω του πολέμου στην Ουκρανία. Αυτό μπορεί να επιτευχθεί με
επίσπορη καλλιέργεια ηλίανθου για την παραγωγή του ηλιέλαιου, αρκεί το ΥΠΑΑΤ να
αναλάβει πρωτοβουλίες για να μην υπάρξουν προβλήματα (ποινές) με τον ΟΣΔΕ,
επειδή θα είναι επίσπορη η καλλιέργεια και παράλληλα τα εργοστάσια Βιοντίζελ να
υπογράψουν νέες συμβάσεις με τους ενδιαφερόμενους καλλιεργητές, αλλά αυτή τη
φορά για να παράγουν ηλιέλαιο. Από τα περίπου έξι εκατομμύρια με καλλιέργεια
σκληρού, μαλακού σιταριού και κριθαριού μπορούν να βρεθούν περί τα 500.000
στρέμματα ηλίανθου, ενώ τα υπολείμματα από το κριθάρι και το σιτάρι μπορούν να
γίνουν μπάλες για ζωοτροφή.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, προκειμένου να αποτρέψετε
αφενός την περαιτέρω έλλειψη του ηλιέλαιου στη χώρα μας και αφετέρου να
συγκρατήσετε τις τιμές που καθημερινά παρουσιάζουν άνοδο στα ράφια των σούπερ
μάρκετ;

2. Προτίθεσθε να παρέμβετε άμεσα προς την κατεύθυνση της υλοποίησης των
ανωτέρω προτεινόμενων, ώστε να προκύψει όφελος υπέρ των αγροτών αλλά και όλων
των Ελλήνων πολιτών;

Ο ερωτών Βουλευτής
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